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Protokoll fört vid möte med 
arbetsmarknadsnämndens råd för 
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Tidpunkt 
Onsdagen den 22 maj, kl 15:30-17:30 
 
Plats 
Arbetsmarknadsförvaltningen, Palmfeltsvägen 5  

Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor 
Bengt Lyngbäck, FUB Stockholm- För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning 

Sven Zachari, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad  

Ann-Cristin Broberg, Neuroförbundet Stockholm 

Doaa Zatara, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad 

Anderas Nyhlén, Autism Stockholms Län 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 
Amina Engman Bel-Haj, Strateg inom mänskliga rättigheter  
Payam Abdulkarim, enhetschef FoP 

Sandra Degsell, enhetschef, Kompetensförsörjning och Utveckling 

Karina Uddén, förvaltningschef  

Lykke Ask, sekreterare 

Susan Korsman, projektledare Novum, Samordningsförbundet Stockholms stad 

Förhinder 
Anna Palmborg, DHR- Delaktighet, Handlingskraft och Rörelsefrihet 

Ahmed Cherif, FHDBF – Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med familjer 

 

Justering 
Justerat den 2024-05-27 
 
Bengt Lyngbäck    Sven Zachari 
Ordförande      Justerare   
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§1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Bengt Lyngbäck öppnade mötet och dagordningen 
fastställdes.  

§2. Val av justerare samt justeringsdag 

Sven Zachari valdes till justerare. Protokollet justeras den 27 maj.  

§3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades och föregående protokoll lades till 
handlingarna. 
 
§4. Projektet Novum 

Susan Korsman, projektledare, Samordningsförbundet Stockholms stad 
presenterade verksamheten för rådet. 

Presentationen gav dels en inblick i vad ett samordningsförbund är och 
består av samt gav en djupare genomgång av projektet Novum, vilket är 
en del av det länsövergripande ESF-projekt Lumena/Conecto.  

Projektet Novum riktar sig till ungdomar och unga vuxna skrivna i 
Stockholms stad med psykisk ohälsa, funktionsvariationer och/eller 
annan psykosocial problematik som är i behov av stöd för att ta sig 
vidare mot studier, arbete eller annan sysselsättning. 
 
Presentationen sänds ut till samtliga i rådet. 

§5. Ärenden från nämndens sammanträde den 21 maj 
-Handlingar fanns tillgängliga på Meetings Plus inför mötet. 

Rådet har tagit del av ärenden och fick kort genomgång av 
förvaltningschefen. 

§6. Implementering av reviderade programmet för 
tillgänglighet och delaktighet samt tillämpningsanvisningarna 
 
Förvaltningen informerade om de planer som finns för implementeringen 
av programmet. Från hösten 2024 kommer förvaltningen att börja jobba 
med fokus att cheferna ska få full koll på programmet vilket kommer att 
ges i form av olika sessioner kring programmet och 
tillämpningsanvisningarna.  

Steg två blir att sedan även sprida kunskapen kring programmet till 
medarbetarna (dock har medarbetarna redan nu tillgång till både 
programmet).  

Uppföljning av programmet och aktiviteter kopplade till det planeras att 
genomföras våren 2025 genom exempelvis resultatdialog m.m.  
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Förvaltningen kommer även att koppla ihop programmet till kommande 
arbete med nästa års verksamhetsplanering. 

Rådet framförde att de är positiva och nöjda med det nya programmet 
samt tillämpningsanvisningarna. Rådet önskar även ha en vidare 
diskussion vid kommande möten om vilka indikatorer som ska användas 
2025 för att stödja målen i programmet och kopplas till rådets 
fokusområden. Rådet kommer att mejla nämndens ordförande och vice 
ordförande med frågor om hur rådet ska göra inspel i 
verksamhetsplaneringsprocessen utifrån tidigare presenterade 
fokusområden. 

§7. Övriga frågor 
 
Projektet Övergångar från Jobbtorg till komvuxstudier  
Förvaltningen informerade kort om programmet och framför att 
projektgruppen gärna önskar ta emot inspel från rådet för fortsatt arbete. 
De önskar bland annat inspel på risker och möjligheter med mera redan 
nu under kartläggningen av projektet.  
 
Förvaltningen återkommer i frågan till rådet.  
 
Rådet framförde att de gärna är delaktiga kopplat till detta projekt.  

Mötesplanering hösten 2024 
Rådet lyfte vikten av god tid vid särskilda dragningar från förvaltningen 
där det kan komma frågor och dialog som är av vikt för det fortsatta 
arbetet med fokusområdet. Just nu blir det ofta tajt. Förvaltningen tar 
med sig synpunkten till höstens mötesplanering.  
 
Rådet påpekade att de gärna är med tidigt i arbetet med nästa års 
verksamhetsplanering och önskar att vi vid första mötet i höst den 28 
augusti tar ”dialog om indikationer 2025” som punkt till dagordningen.  
 
 

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet. 
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